

# 定南精密电阻 盛雷城高压电阻批发 贴片精密电阻

产品名称	定南精密电阻 盛雷城高压电阻批发 贴片精密电阻
公司名称	盛雷城精密电阻（江西）有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	深圳市南山区马家龙工业区16栋厂房
联系电话	13798596435 13798596435

## 产品详情

RRXM series MELF type wire wound fusible resistors is one kind of supreme security function resistors specially designed for high quality power suppliers and power switches , power meters and high quality instruments. Thunder Precision Resistor Co. , Ltd. has developed fusible wire wound resistors , wire wound fusible resistors on requests of our customers and the new melf type fusible wire wound resistors , SMT type high power rating wire wound fusible resistors had been approved by our honorable customers!

盛雷城精密电阻有限公司开发研制的大功率线绕熔断电阻器已经被广大用户认可、认证和批量试验很长时间了，现在新型的表面贴装形式已经完成批量生产，批量供货，用户经过长时间的使用证明，产品性能稳定，质量优良，熔断特性控制准确，熔断时间间隔可控可调，可以配合各种特殊的设计需要。

盛雷城精密电阻有限公司主要产品有金属膜电阻、金属膜MELF电阻、EE模压电阻、超高精密模压型金属膜电阻、厚膜无感大功率电阻、合金分流电阻、高精密绕线电阻、金属氧化膜电阻、用户订制的超高精密电阻网络，我们具有化、规格化、系列化的特点，品种多、规格全，能满足众多厂商内外销的要求。

Thunder Precision Resistors main products include Metal film resistors , metal film MELF type resistors , EE mold type resistors , ultra high precision mold type metal film resistors , Thick film power resistors , metal strip resistors , surface mount wirewound resistors , 定南精密电阻 , metal oxide film resistors , customers oriented resistor networks , We have the characteristics of specialization and standardization and serialization , 绕线精密电阻 , with many varieties and complete specification , which can meet the requirements of many customer for export.

盛雷城精密电阻有限公司是具有二十多年生产高精密电阻的厂家，产品销售覆盖各省、市、自治区并常年出口欧美、东南亚、印度、港澳等国家和地区，在国内外市场享有良好的声誉。本公司主要生产高精密电阻系列产品，晶圆精密电阻，包括精密金属膜电阻、超高精密模压电阻，贴片精密电阻，精密绕线电阻、厚膜大功率电阻、金属釉膜高压电阻、高频无感MELF电阻等产品。产品质量可靠，性能稳定，在国内外市场上得到广泛认可与好评。

Thunder Precision Resistors has more than 20 years of professional production of high precision resistor manufacturers , Our products sale covering all provinces , city , autonomous region and have been exported to Europe and America , Southeast Asia , India , Hong Kong etc , enjoys a good reputation in the domestic market. The company mainly manufacture high precision resistor series products , including high precision metal film resistors , ultra high precision mold type resistors , Wirewound resistors , high power thick film resistors , metal glaze film high voltage high frequency resistance , high pfrequency MELF resistors and other products. The product quality is reliable , stable performance , has been widely recognized and praised in the domestic and international market.

定南精密电阻-盛雷城高压电阻批发-贴片精密电阻由盛雷城精密电阻（江西）有限公司提供。盛雷城精密电阻（江西）有限公司为客户提供“精密电阻,高压电阻,晶圆电阻,电阻网络,高精密电阻等”等业务，公司拥有“THUNDER”等品牌，专注于电阻器等行业。，在深圳市南山区马家龙工业区16栋厂房的名声不错。欢迎来电垂询，联系人：邹晒霞。